
 

 
 
 
 
 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 
Kl. 17.00-20.00 

27. februar 2025 
Mødeleder: Nicolai 
Referent: Signe  
Punktform: 
Orientering: O 
Debat:          D 
Beslutning    B 
 

 Estimeret 
tid - min 

 Indhold/emne: Referat 

1 5 DB Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2 15 DB Opsamling fra sidste møde 
Vandautomat i udskolingen? 
Madordning 
 

Vandautomater i 
udskolingen: 
 
Det rum, der tidligere 
var vandautomater i, er 
nedlagt i dag. 
 
Skal der forsøges med 
ny automat? – denne 
ville skulle stå frit på 
gangen med underlag 
alternativt udendørs.  
 
Skolen indhenter tilbud 
og fremlægger på et 
kommende 
bestyrelsesmøde. 
 
Herefter tages der 
beslutning om hvor 
mange vandautomater 
der skal opsættes? 
 



 

Behovet undersøges 
blandt eleverne. 
 
Kan udendørs vandpost 
være en løsning? 
 
Madordning: skolen 
oplever 
begynderproblemer; 
pakningen af maden og 
glemte leverancer. 
 
10-mad/drikkevarer 
skal slettes i appen, 
som aftalt med DLK. 
 
Susanne laver et skriv 
om proceduren ved 
bestillingen til 
forældrene. 
 
Her i opstarten er der 
omkring 50 børn der 
benytter tilbuddet på 
daglig basis.  
 
SB ønsker 
tilbagemelding på 
elevrådets arbejde med 
årshjul – emner/temaer 
for elevrådsarbejdet. 
 
Kontaktlærer inviteres 
til et kommende SB 
møde inden 
sommerferien. 
 

3 15 OD Nyt fra SFO Faldsand er ny plads – 
klatrenettet er på plads 
og volleybanen er 
næsten på plads. 
Panna banen er en 
kæmpe succes, trækker 
børnene ud af klubben. 
 



 

På mandag starter 
Rasmus i klubben (fuld 
bemanding herefter). 
 
1.2.25 startede Frederik 
i SFO1. 
Thea som har været 
vikar i SFO er nu 
fastansat. 
 
17.3.25 vender Henrik 
tilbage efter orlov. 
 
Line og Julie er begge 
pædagog studerende. 
 
 
 

4 60 ODB Budget 
Vi skal have fastlagt budget. 
Bilag - udkast til nyt budget – sidste års 
budget 

SFO budget; godkendt. 
 
Skole budget; godkendt 
med følgende 
bemærkninger. 
 
Opmærksomhed på 
hvordan skolen 
prioriterer 
vikardækningen. Kan 
der tænkes i alternative 
løsninger? 
 
Åben skole ønskes 
specificeres med de 
kendte beløb. 
 
Hvorfor er der ikke 
brugt penge på 
valgfagskontoen? 
 
Der overflyttes kr. 
10.000 fra depot til 
madkundskab. 
 
Skal klassernes 
budgetter tænkes mere 



 

som puljer, der kan 
søges til større forløb fx 
skoletjenester. 
 
Kan der laves 
budget/status 
opfølgning tidligere fx i 
september måned. 
 
Hvordan kan der skabes 
traditioner på de 
forskellige årgange. 

5 15 ODB Opfølgning på forældresamarbejdet Der laves et nyhedsbrev 
fra SB til 
kontaktforældrene med 
dato og lancering af 
platform. 
 
Dato fastsættes på 
næste møde. 
 

6 15 OD Rekruttering Anders og Christina T er 
med i 
ansættelsesudvalget, 
som 
forældrerepræsentante
r med udtale ret. 
 
På landsplan ses der 
pædagog- og 
lærermangel. 
 
Ny SFO leder: der skal 
udarbejdes en profil i 
samarbejde med 
forvaltning, SB, ledelse 
og medarbejderne. 
 
Formandskabet melder 
tilb age på antal der skal 
deltage i processen. 
 

7 10 OD Høringssvar angående ressorucetildeling i 
dansk og matematik til klasser i 
indskolingen med mere end 24 elever 

Ledelsen anbefaler 
tildelingsmodellen med 
22 elever. 



 

SB skal komme med input til høringssvar 
(Bilag) 

SK fremsender udkast 
til formandskabet. 
 

8 10 O Nyt fra Elevrådet udgår 

9 10 O Meddelelser 
Ledelsen 
Andre 

Undervisningsmiljørepr
æsentanter, 2 elever fra 
6 årgang har dags dato 
været på kursus. 
 
Uanmeldt besøg fra 
arbejdsmiljøtilsynet, 
gav ingen 
anmærkninger/påbud. 
 
Ansættelser er i sat 
gang: lærer i 
indskolingen og 
skolepædagog. 
 
Fordybelsesuge i uge 12 
– med fokus på 
læselyst. 
 

10 10 OD Evt. Fokus på skærmbrug, 
både telefon/pc især i 
pauserne. 
Temamøde i SB. 
 

11 15 O Lukket møde   
 


